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Protokół nr 35/22 

 z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi  

i Spraw Europejskich 

z dnia 19 sierpnia 2022 r.  

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie  14.30  w  siedzibie Urzędu Gminy Włocławek.  

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek, Wójt Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, 

Skarbnik Gminy Pani Angelika Przybysz, Sekretarz Gminy Pan Piotr Stanny.  

W obradach uczestniczyło 12 członków Komisji - lista obecności Radnych  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie posiedzenia.    

 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Pan Radny Bogusław  Wrocławski o  godzinie 14.30 otworzył posiedzenie  

 i powitał członków komisji  oraz wszystkie osoby biorące udział w obradach Komisji.   

 

Ad. 2. 

Pan  Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych 12 

członków Komisji/.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia po czym zapytał, czy są 

wnioski uzupełniające do porządku obrad?  

 

Propozycji nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie proponowanego porządku obrad. 

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4.  

O zabranie głosu w tym punkcie poproszona została Pani Wójt, która przekazała, że Gmina, jako 

jednostka samorządu terytorialnego, na podstawie art. 89 ust.1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych 

i art. 2 ustawy o obligacjach, ma możliwość emisji obligacji. Jednostki samorządu terytorialnego mogą 
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emitować papiery wartościowe na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu spłaty pożyczek i kredytów. Dzięki emisji obligacji komunalnych 

możliwe będzie sfinansowanie deficytu budżetu Gminy Włocławek w 2022 roku i 2023 roku przy 

jednoczesnym zachowaniu płynności finansowej w okresie wykupu obligacji. Zgodnie z przedmiotową 

uchwałą, wykup ten będzie rozłożony na lata 2027-2038, począwszy od roku 2027 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. b ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy 

należy podejmowanie uchwał w sprawie emitowania obligacji oraz określania zasad ich zbywania i 

wykupu. Podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne do przeprowadzenia emisji określonej 

przedmiotową uchwałą, tak aby zapewnić sfinansowanie planowanego deficytu. 

Ponadto, dla emisji obligacji, niezbędne jest uzyskanie pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

W roku 2022 planuje się emisję obligacji w kwocie 6 434 000,00 zł. Wykup obligacji wyemitowanych 

w 2022 roku, w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Włocławek, zaplanowano w latach 2027-

2035, co gwarantuje prawidłowy poziom wskaźników wynikających z ustawy o finansach 

publicznych, szczególności z art. 243 ustawy o finansach publicznych.  

W roku 2023 planuje się emisję obligacji  w kwocie 4 500 000,00 zł. Wykup obligacji wyemitowanych 

w 2023 roku, w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Włocławek, zaplanowano w latach 2036-

2038, co gwarantuje prawidłowy poziom wskaźników wynikających z ustawy o finansach 

publicznych, szczególności z art. 243 ustawy o finansach publicznych. 

Celem emisji jest pozyskanie środków na finansowanie planowanego deficytu budżetu i spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań. 

Radna Pani Danuta Seklecka zapytała na czy polegają obligacje?  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak jak wcześniej mówiła, jednostki samorządu terytorialnego mogą 

emitować papiery wartościowe na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu spłaty pożyczek i kredytów. Dzięki emisji obligacji komunalnych 

możliwe będzie sfinansowanie deficytu budżetu Gminy Włocławek w 2022 roku i 2023 roku przy 

jednoczesnym zachowaniu płynności finansowej w okresie wykupu obligacji.  

Radna Pani Magdalena Nowak zapytał, czy była robiona analiza porównawcza obligacji i kredytu i jakie 

będą koszty obsługi obligacji? Czy będzie się tym zajmował dom maklerski? 

Pani odpowiedziała, że z analizy wynika, że bardziej korzystnym dla gminy rozwiązaniem są obligacje 

a koszt obsługi to ok. 43.000 zł. Nie będzie w to zaangażowany do maklerski, będzie zawarta umowa 

między bankiem a gminą.  

Radna Pani Magdalena Nowak dodała, że w temacie emisji obligacji przeprowadziła 6 spotkań z 

ekspertami w tym temacie i przekonało ją to do głosowania za.  

Radny Pan Andrzej Szmyt stwierdził, że wiadomo, iż jest to pomysł nowatorski dla naszej gminy ale 

skoro ościenne samorządy już z tego skorzystały to powinniśmy też spróbować.  

 

Dalszych pytań w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym  Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  
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Ad.5.  

Sprawy różne: 

Nie zgłoszono.  

 

Ad. 6.  

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

15.15.  

 

Protokół sporządziła: 

A. Seroczyńska  

 

  

                     Przewodniczący   

                                                        Komisji BFPWiSE  

 

                                     Bogusław Wrocławski       

 

 

 

 

 

 

 

 


